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1.

Zdpisnica

z 4. riadneho zasadnutia Obecniho zastupitelstva v St{tniku konaniho dila 25.07..2011

o 16. 00 hod v budove Obecniho rtradu v St[tniku na Ndmestf 1. mdja v zasadaike.

Pr[tomn{: - podfa prezeninej listiny
Prezenind listina - prlloha zdpisnice

Program 3. zosadnutia OZ:
1. Otvorenie, prezentdcia.
2. Schvdlenie programu rokovania
3. (Irienie zapisovatefa o overovatelbv zdpisnice
4. Kontrola uznesen[ zo dita 06.06.201]
5. Informdcia starostu obce o iinnosti obce od posledndho zastupitetstva

6. Predloienie ierpania priimov o u!'davkov za I' polrok 2011

7. Dislania - r6zne ( stav verejndho obstardvania na rekon1trukciu ndmestia,

prejednanie datfiich iinnosti, TJ Banik Stitnik)
8. Prijatie schvdlenych uznesenf
9. Zdver

k bodu i. 1 - otvorenie, prezentdcia
4. riadne zasadnutie OZ onoril starosta obce, hory priv{tal pritomnych poslancov
a obianov.
Skonitatoval, ie zasadnutie je uzndiania schopn6, pritomni 8 poslanci, I ospravedlnenit

Jdn Zobola

k bodu E. 2 - schvdlenie programu rokovania
Starosta obce obozndmil poslancov OZ s programom rokovania, ktory bol schvdleny aj
obecnou radou dfia 22.07.201 I. Pdn Jdn Gallo poZiadal o doplnenie programu o bod

Sklddtm TKO Stitnik. Po obozndmenl so s progromom rokovania starosta doplnil bod a
pristtipil ku hlasovaniu za program. Poslanec Ing. Kuzma vzniesol ndmietku voii
neslrnrdmu dodaniu materidlov potrebn!,ch kprerokovaniu bodu i. 6.Nakoniec bol program
odhlasovanit v plvodnom rozsahu.

Za: 8 Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu E. 3 - urienie zapisovatefa a overovatelov artpisnice
Zo overovatefov zdpisnice starosta obce navrhol poslancov: Ondrej Kalina a

Ladislav Beldnyi za zapisovatefa : p. Gallo\ovrt

Za: 8 Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu i. 4 - kontrola uz;nesenf z predchddzairtcich
Kontrolu uzneseni zo zasadnut[ OZ zo dita 06.06.2011 previedla zdstuplcyfio starostu
obce Mgr. Yveta Zdechovanovd . Slanitatovala, ie prijatd uznesenia zo dfra 06.06.2011



Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu n. 5 - informdcia starostu o Einnosti obce od posledndho OZ

Starostq obce informoval poslancov OZ o 30 o% nezamestnanosti v obci a o snahe obce

zailenif aj socidlne znevfhodnenlch obianov do pracovndho procesu a ai talymto spdsobom

im pom1cf kslcvalitneniu ich iivota. Vroku 20ll obec zamestnala Il pracovnilcov cez

doiodu s ilradom prdce - $50j, 30 pracovnilav na dohodu s obcou a 54 obianov no ahivaind
prdce.
'V 

srtiasnosti prebieha rekonstrukcia ZdHadnei ilaly v Stitniku a to rekonitrulrcia troch

striech a zateplenieiedndho pavilhnuv hodnote 100 000 €.

V siliasnosti prebieha v!,berovd konanie na obnovu strechy na dome smiltht, na io obec

obdfZala dotdciu vo v!,Jke I I 000 €, celkovd predbeind vyiislenie ndkladov na opravu teito

strechy je 17 000€.
balej starosta obce informoval o vtsl(e dotdcie, horfi obec dostane na rekonitrulrciu ndmestia

ak prejde verejnd obstqrdvanie. V!,ikn tohto prfspevht je 659 920 €, priiom obec md z tejto

sumyipolufinancovaf 5% , io predstavuie sumuvo ul1ke 32 996 €. Starosta obce navrhol aby

iasf peilaz{ bola zlskand aj z predaja budovy Stredislm sluZieb Jkole.

Starosta poslclttol informdcie o zadlienosti z rokav 2005, 2006 , hord sa postupne zniZuie

a stav zadlZenosti Stitntkje v siliasnosti tabj'to: ilver 251 103, mesaind spldtlm 2293 €
Eurovia je dlh vo uf{ke 59 339 € so spldtkou

744 €. Starosta obce podotkol, ie poias obochvolebnitch obdob{ kedy bol onvofunkcii obec

nevybrala iiadny ilner.
ESte stdle iije aj projeh verejndho osvetlenia, malo by sa o ieho u!,sledku rozhodnitf do konca

augusta.
Starosta obce dalej upozornil obecnd zastupitefstvo, ieje nutnd v dohfadnei dobe pouvaiovaf
nad dalfiimi projehmi na vybudovanie iistiiQ vody aobecnei lmnalizdcie apouvaiovaf ai
nad sp6sobmi ich financovania.
Starosta obce informoval, ie dfia 25.07.2011 prebehla na obecnom ilrade opritovnd lcontrola

BOZP, na horej neboli zistend Ziadne nedostatlE. Starosta poZiadal obecnd zastupitelsno aby

tilto slutoinosf vzali navedomie.
Na zdver tohto informovania starosta vyjadril svoje stanovisla kmomentdlnemu stavu vTJ
Banik Stttntk vysvetlil situdciu aj rokovania so Sokofanmi, laord by mali zdujem hrat' pod
htaviikou TJ Banik Stitnih ale financovanie preberil v plnej u!,ike na seba. Ak by mal Stitnik
d'atej zdujempdsobif vo IV. lige je nutnd aby do termfnu 27.05.201] zaplatil itartovnd 3500

€. Poslanci zobrali na vedomie informdciu starostu.

Za: I Proti: 0 Zdrialsa: 0

I



3.

k bodu E. 6 - prejednanie ierpania prtimov a uitdavkov za I. polrok 2011

Poslancom OZ bolo predloiend pisomne ierpanie rozpoitouj,ch u!,davkov za obdobie

01.06.2011 a plnenie rozpoitofich prijmov za obdobie 01.06.2011. Pdn poslanec Ing. M.

Kuzma vzniesol pripomienku, ie materidly ktomuto bodu zasadnutia im boli predloiend
neskoro a tak sa poslanci nemohli adelcvdtne pripravif a preto navrhuje aby bol tento bod
presunuty na dalYie obecnd zastupitefstvo. Starosta dal teda o tomto ndvrhu hlasovaf.

Za: I Proti: 0

k bodu i. 7 Diskusia - rilzne ( stav verejniho obstardvania na rekonitrukciu ndmestia,
prejednanie taliich iinnostf, TJ Banfk Stf'tnik)

Prvou tdmou bolo verejnd obstardvanie k reknnitrukcii ndmestia. Pdn Kalina poloZil otdzktt

v almm stave je verejnd obstardvanie a ako sa to bude rieiif dalei. Starosta ozndmil, Ze e|te
stdle nie verejnd obstardvanie vyvesend vo vestnlku na internete a preto vyslovil ai nediveru
kpostupu.firmy Feldom. Ak sa to nezmenl do dandho terminu, tak bude starosta ruiten!
osobne vycestovaf do Bratislavy a ndsledne ai zruYif sfirmou zmluvy.

Pdn Hotdczy poiadoval informdciu o tom, ii sa bude rekon\trukcia t!,kaf len ndmestia, alebo

celej pamiatkovej z6ny a ii to zahffia aj budovy blualei ikoly na Jeliavskej ulici. Starosta

odpovedal, ie bude rieiend celd pamiatlavd zdna, ale io sa tyka budovy blualej ikoly td je vo

vlastn{ctve Milroregi6nu Stitnicka dolina. Talde nebude spadaf pod tento projekt.
Pdn Beldnyi sa opdf vrdtil kdoruiovaniu materidlov apoiiadal aby boli viasne doruiovand
podfa zasadacieho poriadlru.
-V 

rtimci bodu 6. bola prejednand aj tdma sktddlE TKO Stitnik, pdn Jdn Gallo tvrdl, ie md

ddkazy o daliom vyvdiani komundlneho odpadu na miestnu sklddku aj napriek tomu, ie
sklddlra md byf uzavretd. Starosta obce ozrejmil situdciu, Ze za takdto pripadnd priestuplcy
zodpoveddfirma Filra a ak md pdn Gallo takdto ddlmzy m6ie podaf podnet na OU ZP, dalei
ozndmil v srivislosti s touto tdmou, Ze sa pracuje na zalcryti sklddlqt, starosta niekol'ko lcrdt
vycestoval na ministerstvo Zivotndho prostredia, kde poiadoval finanind prostriedlcy na tento
iliel. Moino bude vyp[sand vyna na projeh s ciefom zalrytia sklddlE ak nie tak toto sa bude

musief vykanaf z prostriedkov, hord ndm poslqttne MZP, Filra z recyklaindho fondu
a rovnako budti pouiitd aj prostriedlE z fondu, hord vytvdrala obec poias prevddzkovania
sklddlcy Pdn Kalina ozndmil, ie vie zabezpeiif zeminu na pr[padnd predbeind zalcrytie

sklddlqt.
Starosta obce ndsledne otvoril dalsiu tdmu, a to TJ Banik St{tnik, vynal poslancov, aby sa

vyjadrili ala bude futbal dalej fungovaf, ii je nieho z poslancov ochotn!, zobraf si ttito illohu
na vlastnd plecia. Ing. Kuzma si iiadal stanovy TJ Banik Stttntk. Starosta obce reagoval tym,

ie stanovy TJ banfk Sttmtk sil zverejnend na internete a sil internou zdleZitosfou a nesilvisia
s lrompetenciami obecndho zastupitefstva, zostupitefstvo md povedaf ii poslEtne d'alfiu
dotdciu pre TJ a teda ii je ochotnd podporif TJ v IV. lige a mdiu sa vyjadrif k ierpaniu
dotdcie, hord bola priznand v odsilhlasovani rozpoitu obce. Pdn Kalina a pdn Beldnyi mali
otdzht, preio boli finanind prostriedlcy vynaloiend na ihrisla v Moldave nad Bodvou, ked

Stltnik hrdva v Kunovej Teplici, kde aj trdnujil. Starosta podal vysvetlenie, ie toto ihrisko bolo
vyuiivand na trdningt poias zimnych mesiacov kedy sa v Kunovej Teplici sneh na ihrislat
neodpratdva. balej sa pdn poslanec Gallo opytal preio TJ zobralo kosaiht z Kunovei
Teplice, ked tdto bola darovand obci Kunovd Teplica, na io starosta obce reagoval, Ze



zmienend kosaika je na inventdri TJ Banik Stinik avZdy to tak aj bolo. Pdn Kalina dalei
nastolil priamu otdzht smerujilcu najmri kposlancom, ii md obec peniaze na futbal, na IV'

tigu, Ttiio otdzlm smerovala najmr) kposlancom, priiom tlto sa jednoznaine nevyjadrili

iasledovali ndzory prezentovand ziliastnenymi obianm-L vysfirtpili pdn Gloiek pdn Bischof,

pdn A. Mitko s ndzormi na fungovanie futbalu v St{tniku a rovnako ai so iiadosfou
'smerovanou 

k poslancom aby sa uecne vyjadrili k teito tdme Po tejto rozprave starosta otvoril

dislatsiu, v Hoiej uystrtpila jani Sestinoiti s poiiadavkou na obecnd zastupitelsno v Stltniht ,

aby bolo vypracovand VZN o chove velk!,ch hospoddrslEch mierat v intravildne obce. A pdn

Xrtt*, horj,poZaduje aby bolo zaznamend, ie iiada aby bolaieho budrtca Ziadosf ofinaniny
prispevokpri knrate Hub GOJU KAI ASAHI DOJO prejgdnaltd na dal1om zastupitefstve.
-Ndsledne 

starosta obce uzavrel 4. riadne zasadnutie OZ v St{tntfu.

oBEc Srirrulx
o4e 32 srfrrurx

-3-v Stftniku dila 2s.07.2011

Zapf,sala: Galloiovd Barndk
obce


